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          ROMÂNIA  
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL ORĂŞTIE 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES VERBAL 
 
 
 Încheiat astăzi, 19 iunie 2023 cu ocazia ședinței extraordinare convocată de 
îndată a Consiliului local al municipiului Orăștie. 
 Convocarea Consiliului local s-a făcut cu 2 zile înainte de data stabilită. 
 Din totalul de 19 consilieri locali în funcție la ședință sunt prezenți 14 
consilieri locali. Lipsesc nemotivat consilierii locali Ardelean Dana Alina, Depcia 
Gheorghe Sorin, Giurgiu Margareta, Luca Constantin și Secui Adrian Iulian. 
 La ședință participă primar ing.Ovidiu Laurențiu Bălan, viceprimar Hendrea 
Ovidiu Cristian, secretar general Călin Costoiu și funcționari publici din cadrul 
aparatului de specialitate al Primarului. 
 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, procesul verbal al ședinței 
ordinare din data de 25 mai 2023 a fost pus la dispoziția consilierilor locali și 
întreabă dacă există obiecții cu privire la acesta. 
 Dl consilier local Bota Adrian arată că, la punctul „Întrebări-interpelări”, a 
adus în discuție problema cu privire la acel pom de pe str.N.Bălcescu din fața 
firmei Luci GSM și a farmaciei dnei Popovici, care ar trebui tăiat și a fost 
consemnat faptul că, dl primar a propus să facă de nu știu cine un proiect de 
hotărâre in acest sens și este de părere că, dl primar a spus acel lucru probabil sub 
formă de glumă, nu o să facă nimeni un astfel de proiect de hotărâre și consideră 
că este o prostie și o bătaie de joc la adresa acelor oameni. De asemenea, 
menționează că, nu a venit niciodată sa ceara nimic pentru nimeni, a expus 
problemele existente și cu ce situație se confruntă acei oameni din acea zonă, dar 
nu se poate să se zică mereu nu. 
 Dl primar ing.Ovidiu Bălan intervine și precizează că, nu a zis că nu se poate, 
doar că trebuie făcut acest lucru în baza unor documente. 
 Dl consilier local Bota Adrian arată că, acel pom nu ar fi trebuit să fie acolo, 
a verificat și nu există prins în planul de amenajare a zonei, nu înțelege pe ce 
considerente este așa de important acel pom în zonă. 
 Întrucât nu există obiecții, procesul verbal se supune la vot și se aprobă cu 
unanimitate de voturi.  
 Președintele de ședință, dl consilier local Suciu Nicolae Ilie prezintă 
următorul proiect al ordinii de zi :   
 1.Proiect de hotărâre privind aprobarea Procedurii interne pentru 
participarea solicitanților de finanțare în cadrul “Programului privind casarea 
autovehiculelor uzate”. 
 2.Proiect de hotărâre privind aprobarea menținerii liniei de gardă în 
specialitatea A.T.I la nivelul Spitalului Municipal Orăștie. 
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 Președintele de ședință supune la vot proiectul ordinii de zi, care este aprobat 
în unanimitate. 
 La primul punct al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele 
inițierii proiectului de hotărâre privind aprobarea Procedurii interne pentru 
participarea solicitanților de finanțare în cadrul “Programului privind casarea 
autovehiculelor uzate”. 
 Dna șef birou Doboș Carmen dă citire raportului întocmit de Biroul Strategii, 
Dezvoltare Durabilă și Relații Internaționale. 
 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru 
administrație locală, juridică și de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat 
favorabil. 
 Dl consilier local Bulz Dionisie întreabă dacă s-a înscris cineva sau dacă se 
știe pe când se vor putea înscrie solicitanții. 
 Dna șef birou Doboș Carmen precizează că, nu, s-a interesat, dar deocamdată 
nu se știe nimic în acest sens, se așteptă ca toate unitățile administrativ-teritoriale 
care au depus cereri de participare la program să trimită contractele de finanțare și 
după ce, Administrația Fondului pentru Mediu va semna contractele de delegare 
cu unitățile administrativ-teritoriale. 
 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru 
aprobarea proiectului de hotărâre este de 8 voturi. 
 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 
 Este adoptată Hotărârea nr.119/2023 privind aprobarea Procedurii interne 
pentru participarea solicitanților de finanțare în cadrul “Programului privind 
casarea autovehiculelor uzate”. 
 La ultimul punct al ordinii de zi, dl primar expune motivele inițierii 
proiectului de hotărâre  privind aprobarea menținerii liniei de gardă în specialitatea 
A.T.I la nivelul Spitalului Municipal Orăștie. 
 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția 
Administrație Publică Locală. 
 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia dă citire raportului de avizare al 
comisiei pentru învățământ, sănătate, activități social-culturale și culte. 
 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, este de trei ani consilier local 
și nu a venit în consiliul local niciun manager al Spitalului Municipal Orăștie, 
instituția este în subordinea autorităților locale și șefii de secție care sunt numiți 
trebuie să aibă aprobarea consiliului local, nu știe de ce nu se vine și de ce este 
tratamentul acesta, parcă ar fi stat în stat, doar cer bani de la buget, iar actualul 
manager este o doamnă din Deva, nu știm cine este, nu am văzut-o, când se 
solicită aprobarea unor probleme ce țin de Spital, așa ar fi normal ca managerul să 
vina în consiliul local și să le susțină.  
 Dl consilier local Bota Adrian precizează că, este de acord cu ceea ce a spus 
dl consilier local Zvîncă Mihai Caius, chestiunile acestea țin de educația și de 
bunul simț al omului, nu trebuie să îi impună nimeni, vorbim de acești conducători 
care nu se gândesc că într-o zi nu vor mai fi în aceste funcții și o să dea socoteală 
pentru anumite lucruri, așa se întâmplă cu acești conducători care după ce se văd 
în funcții și în jurul lor sunt o grămadă de pupincuriști și probabil de aici vine și 
atitudinea asta de a nu da explicații. 
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 Dl secretar general Călin Costoiu intervine și arată că, există o solicitare din 
partea Spitalului Municipal Orăștie de a iniția un proiect de hotărâre, dl primar a 
dat curs acestei solicitări, deci nu este obligatorie prezența în consiliu a 
managerului spitalului. 
 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius menționează că, în regulamentul 
Spitalului se prevede că este obligatoriu să fie supus aprobării consiliului local și 
numirea șefilor de secții, lucru care nu s-a întâmplat niciodată.    
 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, cvorumul necesar pentru 
aprobarea proiectului de hotărâre este de 8 voturi. 
 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 
 Se adoptă Hotărârea nr.120/2023 privind aprobarea menținerii liniei de gardă 
în specialitatea A.T.I la nivelul Spitalului Municipal Orăștie. 
 Drept pentru care se încheie prezentul proces-verbal. 
 
 
            Președinte de ședință,                                                   Secretar General,                                    
             SUCIU Nicolae Ilie                                   jr.Călin COSTOIU 


